
Trænermøde d.31/5-21 

 

Tilstede: Birgitte, Jens, Birthe, Charlotte, Eva, Susanne, Mette, Helle, William, Britt, Lone, Joan og Finn 

1. Valg af ordstyrer: Lone 

 

2. Bordet rundt: 

 

Birgitte: agility. 10-12 på holdet 

Jens: 2 hold sammen med Jill 

Birthe: for sjov hold, Hf rykker på rallyhold 

Charlotte: 2 hold, onsdag og søndag, går fint, arbejdsomme hf 

Eva:  

Susanne: fortsætterhold/opsamlingshold, 9 hf, kører frem til sommerferien. Basis 1 efter ferien, har 

plan om at holde en adfærdsaften.  

Mange opgaver i konsulenttjenesten, skal på flere kurser 

William: sporhold kører stadig 

Mette A.: hvalpehold frem til sommerferien. Hvalpehold sammen med Birthe efter sommerferien 

Helle: afsluttet hvalpehold sammen med Inge 

Britt: ingen hold pt. Hvalpehold sammen med Lone efter sommerferien 

Lone: har et hold sammen med Charlotte, basis 1 som slutter 15/9, herefter basis 2 

Joan: pt ingen hold. Eventuelt unghundehold efter sommerferien 

Inge: har et fortsætterhold efter hvalpehold med klikker efter sommerferien 

 

 

3. Nyt fra bestyrelsen: 

Bestyrelsesmøde forleden var aflyst, men holdes fredag d.4/6 

 

- Generalforsamling d.21/6 i Hornslethallen. Kasserer og to medlemmer er på valg. Alle ønsker 

genvalg 

 

- Hvem er på valg og hvortil skal der findes nye kræfter? 

 

- Viborg kursus:  plan er kommet, tilmelding åbner 1. august på klubmodul 

 

4. Nyt fra TA: 

- Føl – hvordan er det gået: 

       Føllene har generelt givet udtryk for tilfredshed og trænerne har været tilfredse med føllene 

 

- Intro 1 – hvordan gik 1. test?: 

Charlotte og Lone har holdt første test. 12 hf deltog, 10 bestod, 2 behøver mere træning. Alle 

havde en god oplevelse.  



Til efteråret, oktober, kommer der en to´er, evt endnu en 1´er. Efterlyser indput/forslag til 

øvelser til intro 2, så programmet kommer omkring alle former for træning (lydighed, agility 

osv.) 

Diskuter i grupper – hvordan bruger vi bedst trænerne?: 

 

Trænerne kan udfylde en personlig profil, hvor man skriver om, hvad man står for som træner, 

hvad HF kan forvente af en og hvad man som træner forventer af HF. 

 

Trænere der eventuelt er lidt rustne, mulighed for lige at være føl på et andet hold, inden 

han/hun selv tager et hold. 

 

Trænerne efterspørger mere uddannelse og ny inspiration. 

 

Træner må forbeholde sig ret til at sige til og fra, ift nye HF på holdet, når de bliver spurgt, om 

de vil/kan tage en ny på holdet. 

 

Vejlede HF om, hvilke hold man vurderer de vil passe bedst på. 

 

Spørgsmålet om, hvordan vi bedst bruger trænerressourcerne, kom også frem. Bla, hvordan vi 

vedligeholder ”fødekæden” 

 

 

 

- Hvilke hold skal vi have i lydighedsafd efter sommerferien? 

Jens og Joan: lydighed 1+2, lydighed 2 tirsdag 18.30-19.30, lydighed 1 onsdag 19.30-20.30 

 

 

- Nyt medlem til TA:  

Lone stopper efter generalforsamlingen – opfordrer til at overveje, om der er oplagte 

kandidater 

 

5. Tekst på hjemmeside ang tilmelding: 

tilmelding er udelukkende på klubmodul. 

Målet er at flytte alt over på klubmodul 

 

 

6. Næste trænermøde: 

tirsdag d.7/9 kl.19.00 

 

 

7. Eventuelt: 

Charlotte: arrangement d.20/6 kl.12-16, for at samle penge ind til Dansk dyreværn Århus – se 

opslag på vores hjemmeside. 

 

/referent:finn 

 



 


